
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 14. 10. 2008. 
 
   Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, dr. Sýkorová Dvorníková, ing.  
                      Lauterbach. 
 

1. Tajemník informoval o pracích, které se dodělávají na budově katedry matematiky 
v Klíšské ulici a dokončování stěhování do uvolněných prostor v budově kateder. 

2. Děkan informoval vedení o programu jednání pracovní skupiny AK na PřF dne 15. 10. 
2008. 

3. V říjnu bude podepsána smlouva s poradenskou firmou Raven, která naší fakultě bude 
nápomocna při vypracování projektu na Regionální centrum. První pracovní schůzky, 
která se bude konat ve 2. polovině měsíce října, se za PřF zúčastní pracovní skupina ve 
složení doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Balej a ing. Lauterbach. 

4. Děkan informoval vedení, že v Litvínově byla s ohledem na menší počet studentů 
vyjednána za pronájem prostor poloviční sazba oproti loňskému roku.   

5. Proděkanka Žižková informovala z porady u prorektorky Chvátalové: 
- do 7. 11. 2008 doplnit do STAGu anglické názvy předmětů, 
- do 15. 11. 2008 zveřejnit výsledky 2. kola přijímacího řízení, 
- připravuje se nová směrnice ohledně studia zahraničních studentů na UJEP,   
     verze k připomínkování bude zaslána na jednotlivé součásti UJEP, 
- proděkanka se na rektorátě dotáže na financování prostor na Gaudeámus Praha, 
- před obhajobami diplomových prací bude probíhat jejich testování na odhalení   
     plagiátů. 

6. Imatrikulací dne 22. 10. 2008 ve 14 hodin ve velké aule se zúčastní prod. Žižková a 
proděkan Pavlík, za rektorát prorektorka Chvátalová. 

7. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektorky Vomáčkové:   
- dne 29. 11. 2008 na rektorátě proběhne „Den setkání absolventů UJEP“, 
- v příštím roce oslavíme 55. výročí vysokoškolského vzdělávání v Ústí nad 

Labem, 
- populárně propagační akce UJEP (Noc vědy, Sportovní den rektorky, Majáles) 

proběhnou na UJEP začátkem května 2009, 
- ples UJEP proběhne dne 20. 2. 2009 v Domě kultury v Ústí nad Labem. 

8. Tajemník informoval: 
- dne 18. 11. 2008 proběhne slavnostní otevření budovy FUD v kampusu, 
- informační tabule pro katedru matematiky jsou objednané, 
- požadavky na FRIM na rok 2009 a 2010 budou zaslány kvestorovi, 
- pí Benešová z důvodu odchodu do důchodu rezignovala na funkci požárního     
     preventisty na PřF,  tajemník bude jednat o nástupci. 

9. Dr. Dvorníková informovala vedení o volejbalovém turnaji, který se bude konat k 3. 
výročí  vzniku PřF dne 5. 11. 2008 v 15 hod. ve sportovní hale. 

 
 
 
                                                                                    Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                       Děkan PřF  
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                           


